
Protokoll Hovås HC:s Årsmöte 2022  

Tid: Måndag den 30 Maj 2022 kl. 19:00 Plats: Askims ishall, caféet  

Närvarande: se bifogad lista 
__________________________________________________________________________ 

Dagordning:  

1. Fastställande av röstlängd för mötet.  

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.  

3. Val av protokolljusterare och rösträknare.  

4. Frågan om mötet har utlysts på rätt sätt.  

5. Fastställande av dagordningen. 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det 
senaste verksamhetsåret. Se bilaga 1.  

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret.  

Se bilaga 2.  

8. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.  

9. Fastställande av avgifter för det kommande verksamhetsåret. Se bilaga 3.  

10.Fastställande av budget för det kommande verksamhetsåret. Se bilaga 4.  

11. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner. Se bilaga 5.  

12.Val av  

a. Valberedning. Förslag. 

b. Föreningens ordförande för en tid av 1 år.  

c. Tre ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år.  

d. Fyra ledamöter i styrelsen för en tid av 1 år.  

e. 1 ledamot utses av nya styrelsen från de yngre ålderskullarna.  

f. En revisor för en tid av 1 år. 

13. Övriga frågor.  
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Protokoll  

Jonas Levin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Jonas gjorde en presentation av årets 
verksamhet i föreningen. 

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet  
Beslut: Röstlängden fastställdes. Röstlängden fastställdes genom att det noterades vilka 
röstberättigade som var närvarande. Totalt 29 stycken.  

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet  

Beslut: Jonas Levin valdes till mötesordförande och Petra Johansson till mötessekreterare.  

 

3. Val av protokollsjusterare och rösträknare. Val av två personer att jämte ordförande justera 
protokollet samt agera rösträknare.  

Beslut: Johan Hedlund och Markus Hellsten valdes till protokolljusterare. Markus Hellsten även till 
rösträknare.  

 

4. Frågan om mötet har utlysts på rätt sätt  

Maria Edwall vill att det noteras att dokumentet kring frågan om avgifter för medlemmarna 
korrigerats efter att dokumenten laddats upp. Det borde informerats om att dokumentet korrigerats.  

Beslut: Konstaterades att utlysande av årsmötet skett i stadgeenlig ordning. 

 

5. Fastställande av dagordningen  

Beslut: Dagordningen fastställdes.  

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt förvaltningsberättelse (balans och resultaträkning) för 
det senaste verksamhetsåret. Se bilaga 1.  

Ordföranden Jonas Levin sammanfattade verksamhetsåret och informerade om att antalet 
medlemmar ökat. Vi har fortfarande lite sviter efter Covid 19 avseende intäkter från sponsorer. Petra 
Johansson föredrog balans respektive resultaträkning. Noterbart är att caféet tappat i bruttovinst. 
Petra berättade att bokföringen nu är uppdelade i resultatenheter för Herr, Dam, Junior, Ungdom, 
Friday hockey, Skolhockey, Motionshockey, Företagshockey, Hockeyskola, Sommarcamp och på 
gemensamt. Ingen närmare redovisning av de olika enheterna gjordes.  
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7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret  

Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste året (210501-220430) 
föredrogs av Jonas Levin.  

 

8. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser  

Beslut: Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen avser (20210501-20220430).  

 

9. Fastställande av avgifter för det kommande verksamhetsåret. Se bilaga 3.  

Maria Edwall påpekar att ungdomsansvarig bör vara mer verksam i flickornas verksamhet. Hon anser 
att vi dessutom bör ha egna camper för flickor. Mötet beslöt att föra frågan vidare till 
Ungdomssportrådet.  

Beslut: Höjningen av avgifterna för det kommande verksamhetsåret godkändes.  

 

10. Fastställande av budget för det kommande verksamhetsåret. Se bilaga 4. Jonas Levin föredrog 
förslag till budget.  

Föreslag inkom att Johan With bör som en del i sin tjänst ha som arbetsuppgift att ta in sponsorer 
med rätt att få provision. Förslaget lämnades över till den nya styrelsen att hantera. 

Beslut: Fastställa budgeten för 2022-05-01—2023-04-30 enligt förslaget.  

 

11. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner. Se bilaga 5.  

Inga punkter att behandla.  

 

12. Val av 

1. Föreningens ordförande för en tid av 1 år.  

Beslut: Anna Strömwall valdes.  

2. Ledamöter 2 år.  

Beslut: Jonas Stenberg, Petra Johansson, Johannes Unsgard, Jonas Levin, Fredrik Jonsson, Niklas 
Wiking, Cecilia Granberg, Andreas Gunberg samt Björn Krohn.  

3. En ledamot utses av nya styrelsen från de yngre ålderskullarna.  

4. Tre ledamöter i styrelsen för en tid av ett år.  

Beslut: Inget val då vi väljer in så många på 2 år. 

5. En revisor för en tid av 1 år.  

Beslut: Camilla Wallin  
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6. Valberedning  

Beslut: David Gabrielsson och Jacob Rosander (ordförande), samt Kristina Andersson. 

 

13. Övriga frågor  

Enligt gällande stadgar kan inga beslut fattas under övriga frågor om förslaget ej är presenterat 
innan. 

 

 

 

 

Jonas Levin    Petra Johansson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

Protokolljusterare 

 

 

Johan Hedlund   Markus Hellsten 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilaga. Röstlängd/närvaro 
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Röstlängd 
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